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Vedtak ble truffet i følgende saker: Sak BDN-201004439 Ventelo 

AS. Sak BDN-201004575 Fabricom AS. Sak BDN-201004616 Nille 

AS. Sak BDN-201004738 G4S Secure Solution AS. Sak BDN-

201004739 G4S Secure Solution AS. 

 

Protokoll 1/2011 fra møte i Bederiftsdemokratinemndas arbeidsutvalg 25. 

januar 2011 

 

Følgende saker ble behandlet: 

• Sak BDN-201004439 Ventelo AS 

• Sak BDN-201004575 Fabricom AS 

• Sak BDN-201004616 Nille AS 

• Sak BDN-201004738 G4S Secure Solution AS 

• Sak BDN-201004739 G4S Secure Solution AS  

Følgende deltok i møtet: 

• Gudmund Knudsen 

• Ingebjørg Harto 

• Gro Granden 

 

Fra sekretariatet møtte Bodil Stueflaten og Anne Karine Plahter.  

Møtet varte fra 1200 – 1330. 



 Sak BDN-201004738  G4S Secure Solutions AS 

I brev 15. desember 2010 søker G4S Secure Solutions AS om unntak fra 

bestemmelsen i aksjeloven § 6 - 35 om plikt til å opprette bedriftsforsamling i 

selskap med over 200 ansatte, jf representasjonsforskriften § 5. Det søkes om at 

de ansatte får en ekstra representant i styret, slik at det til sammen blir tre 

ansatterepresentanter i selskapets styre. Videre søkes det om at funksjonstiden 

for de sittende ansatterepresentantene i styret forlenges til søknaden om unntak 

fra plikten til å ha bedriftsforsamling er behandlet av Bedriftsdemokratinemnda 

og det kan avholdes valg på dette grunnlaget. 

G4S Secure Solutions AS er en del av det internasjonale G4S-konsernet som eies 

fra utlandet. I følge søknaden medfører dette at det er mindre behov for et 

større representativt organ som en bedriftsforsamling i G4S Secure Solutions AS. 

Det er opplyst at selskapet praktiserer den omsøkte ordningen med utvidet 

styrerepresentasjon med ett styremedlem i stedet for bedriftsforsamling, og at 

den anses for å ha fungert bra. Videre opplyses det at det er enighet mellom 

selskapet og de tillitsvalgte om at denne ordningen er best for selskapet. De 

hovedtillitsvalgte i selskapet, som representerer ca. 40 prosent av de ansatte, 

bekrefter at de ikke ønsker bedriftsforsamling. 

 

Ettersom det ikke er fagforeninger som omfatter to tredeler av de ansatte, 

opplyser selskapet at det har vært avholdt avstemning blant alle ansatte om det 

skal opprettes bedriftsforsamling eller om det fortsatt skal være en ordning med 

utvidet styrerepresentasjon. I følge søknaden var det kun 22 prosent av de 

ansatte som deltok i avstemningen. 96 prosent av de som har stemt opplyses 

imidlertid å ha gått inn for selskapets og de tillitsvalgtes forslag om ha utvidet 

styrerepresentasjon i stedet for bedriftsforsamling. Videre er det opplyst at 97 

prosent av de som deltok i avstemningen har stemt for en ordning med ett 

ekstra styremedlem i stedet for to observatører. 

 

Når det gjelder den del av søknaden som gjelder forlenget funksjonstid for de 

sittende ansatterepresentantene i styret, begrunnes den med at selskapet av 

praktiske grunner ønsker å vite hvor mange representanter de ansatte skal velge 

før valget gjennomføres. 

De lokale fagforeningene støtter selskapets søknad. 



 

Bedriftsdemokratinemndas arbeidsutvalgs merknader: 

 

Etter aksjeloven § 6-35, andre ledd kan det inngås avtale med et flertall av de 

ansatte eller fagforening som omfatter to tredeler av de ansatte om ikke å 

opprette bedriftsforsamling. Dersom det ikke oppnås enighet om en slik avtale, 

kan det søkes Bedriftsdemokratinemnda om dispensasjon etter 

representasjonsforskriften § 5. 

 

Bedriftsdemokratinemnda har i sin praksis bare unntaksvis gitt dispensasjon fra 

plikten til å opprette bedriftsforsamling. I denne saken legger arbeidsutvalget 

vekt på at selv om valgdeltakelsen ved det avholdte valget var for lav i henhold til 

kravet som følger av aksjeloven § 6-35 andre ledd, stemte likevel 96 prosent de 

ansatte som avga stemme for at det ikke skulle være bedriftsforsamling. Av disse 

stemte 97 prosent for utvidet styrerepresentasjon med ett ekstra styremedlem. 

Dette viser at et klart flertall blant de ansatte som har engasjert seg i spørsmålet 

ikke ønsker bedriftsforsamling, men en ordning med utvidet styrerepresentasjon 

i form av ett ekstra styremedlem. 

 

Bedriftsdemokratinemnda stiller normalt som vilkår for fritak fra plikten til å 

opprette bedriftsforsamling at det gis utvidet styrerepresentasjon for de ansatte 

i samsvar med aksjeloven § 6-4 tredje ledd. I samsvar med søknaden godkjenner 

arbeidsutvalget at den utvidede styrerepresentasjonen i G4S Secure Solutions AS 

gjennomføres slik at de ansatte får ett styremedlem i tillegg til den 

representasjonen som følger av aksjeloven 

§ 6-4 andre ledd. 

 

Arbeidsutvalget godkjenner også at funksjonstiden for de ansattes 

representanter i styret i G4S Secure Solutions AS forlenges inntil søknaden er 

behandlet av Bedriftsdemokratinemnda og det er holdt valg på dette grunnlaget. 

 

Bedriftsdemokratinemndas arbeidsutvalg fatter slikt 

 

vedtak: 

 



”I medhold av aksjeloven § 6-4, fjerde ledd jf. representasjonsforskriften § 5 samt 

nemndas vedtak 27. februar 2009 om delegasjon av nemndas myndighet, 

godkjenner arbeidsutvalget søknaden om dispensasjon fra plikten til å opprette 

bedriftsforsamling i G4S Secure Solutions AS. De ansatte skal velge ett 

styremedlem med varamedlem i tillegg til den representasjonen som følger av 

aksjeloven § 6-4 andre ledd. 

Det gis dispensasjon fra bestemmelsen om funksjonstid i 

representasjonsforskriften 

§ 17 slik at funksjonstiden for de sittende ansatterepresentantene i styret i G4S 

Secure Solutions AS forlenges til søknaden om unntak fra plikten til å opprette 

bedriftsforsamling er behandlet av Bedriftsdemokratinemnda og det er holdt 

valg på dette grunnlaget.” 

 


